
無視阿人失信 飯民霸道「屈基」
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小麗老千同你呃人嘅盲粉呢幾日鬧
來鬧去都係回帶砌老馮，話佢之

前喺立法會選舉𠝹死你呃人，現在出嚟
選就係想再𠝹死小麗老千。老馮昨日就
喺fb度出咗post，提返2016年時，「自
決派」立法會議員朱凱廸（朱隊友）明
明喺新界西有「8萬票」，但就「不肯
攞3萬出嚟」，而你呃人自己都認落選
原因在於「雷動計劃」。
老馮發晦氣咁話「總之亞基参選就係
鎅（𠝹）票。鎅（𠝹）票成為反民主人
士的大鎚。」見到老馮咁耐從政經驗都
俾人咁打壓法，反對派班人都真係姓賴

咁款喎。
小麗老千班支持者就繼續「屈基」。

「Sandy Wong」留言咒老馮早死早
着：「老基扯老×條冇人問津，收×
啦！窄巷尋死路。」「Eric Wong」亦
有理冇理鬧爆佢：「老馮，收×啦！老
馮你真是沒有最無恥，只有更無恥！」

網民：講到咁廢又唔初選
不過，「吳業康」就認同老馮講法，

話上次你呃人輸，根本就係「雷動」嘅
問題：「最奇怪嘅事點解『雷動計劃』
要配票畀一個當選機會十分之微黃浩
銘，而唔係李卓人或者黃潤達。」「陳
麒麟」直言，「『雷動計劃』本身就是
一種以霸權心態去設計的行為。」
「傘兵」之一、維多利亞社區協會副

主席李永財就認為，即使老馮真係咁

差，「咁點解唔堂堂正正用初選KO馮
檢基？」「Ken Wong」就突破盲腸：
「李卓人聽話，阿基唔聽話。」
「Matt Fung」曲直難分地說：「講老
你同李卓人係差唔多。講票你一定多過
佢，點解唔去呀？」
有老千支持者「Star Fong」質問老

馮：「係你之前自己話上次係最後一次
參選，點解咁無信用反口？」「杜比」
就做獎門人揶揄：「李卓人都有講過唔
選，如李卓人出，馮檢基都應該出選
啦。咁就……打和啦……super.」

篤爆「大佬」是雙標狗
針對民協副主席何啟明質疑老馮之前

講過係最後一次參選，現在反口，所以
「民協點都無可能會撐佢」；立法會社
福界議員邵家臻亦加把口話作為政治人

最重要嘅係誠信，寸老馮高參選係「背
信棄義」，fb專頁「狙擊政棍小隊」就
發帖：「其實李卓人都講過2016年係
佢最後一次參選，何啟明會唔會希望李
卓人都記得？邵家臻又覺唔覺李卓人咁
資深嘅政治人物搞到背信棄義，當人低
能咁？」
「Gabe Lee」嘆道：「有啲人就針對

馮檢基之前話唔參與嚟講，但對plan b
李卓人都宣稱唔再參選視而不見……」
「Milk Tea」就對反對派一直以來的霸
道作風睇唔過眼：「你搵D（啲）有喺
九龍西做過地區工作，都無咁肉酸。姚
松炎係功能組別參選在先。李卓人亦係
一路以來喺新界西去參選。如果你哋成
日講馮檢基空降新界西係有問題。點解
其他人空降九龍西就講到無問題，理直
氣壯咁。」

可能今期流行

「屈基」啦，所

以成班反對派團體日日都要數臭

想參選嘅老馮（馮檢基），有人

話因為佢喺2016立法會選舉空

降新界西參選，所以𠝹死你呃人

（李卓人），有人就翻返佢之前

參加補選前嘅「初選」講過以後

唔再選，家搞搞震係「冇誠

信」咁話。老馮委屈，老馮心裡

苦，唯有喺fb度出post反擊，

話你呃人2016年新界西落選嘅

原因在於「雷動計劃」喎。有網

民就為老馮打抱不平，話你呃人

上次落選時亦講過唔會再參選

噃，現在咪又反口，仲要空降九

龍西。家成班反對派大佬針

住老馮嚟打，真係充分體現咗

「民主派霸權」幾咁可怕。

■香港文匯報記者 何西

紅磡周五早上發生持刀
搶劫案，九龍城警區總督
察王子于事後向記者交代

案情。有反對派中人就將有線電視直播時的其
中一個畫面Cap圖，字幕顯示王子于講緊「相
信犯案動機為求財」，然後恥笑話有人搶劫，
唔係求財唔通為興趣？有人更借機抹黑話警方
「弱智」。不過，有網民就還原真相，係當時
有記者問王子于歹徒搶劫時刀傷職員，「行兇
動機係咪純粹為求財？」咁王子于咁答，係好
正常喎。
以前有人話「有圖有真相」，現在就進入

「看圖說故事」嘅年代。王子于講「相信犯案
動機為求財」嘅Cap圖，喺幾個反對派中人經
營嘅fb專頁瘋傳，唔少反對派中人更留言話呢
句說話令人懷疑佢智商喎，「唔係求財唔通求
駁火咩？」「唔係求財，係求姻緣」「劫財係
掩飾，真正動機係練習賽跑。」
不過，都有網民抱不平嘅：「一定求財？唔

比（俾）系（係）仇殺？黑幫內訌呢？謀殺用
行刧（劫）掩飾又得嗎？」「可以係尋仇，呃
保險，點錯相，佢答係求財，有咩問題？」
有網民就直接上載咗有線全段片，同埋香港
警察fb專頁嘅現場直播片段，證明當時係有記
者問王子于歹徒有傷人，「知唔知初步佢嘅行
兇動機係咪純粹為求財，定係有其他？」王子
于才回應道：「我哋相信
動機都係為求財。」
為咗抹黑警方，答個

問題都可以借題發揮，
都唔係最恐怖，最恐怖
係佢哋唔睇原片、唔經
思考就亂傳亂批評，呢
樣先最得人驚。

■香港文匯報
記者 陳川

香港文匯報訊（記者 陳川）雖然明年先係區議會選
舉，但反對派之間已經內訌不斷。多次在區議會選舉中
落敗的民主黨成員莊榮輝，此前有意空降西貢都善選區
參選，結果和盛傳將於該區參選的「將軍澳民生關注
組」成員李栢棠「撞區」，但同時身為民主黨社區主任
和「將關組」成員的柯耀林就力撐後者。民主黨在前晚
中委會會議中，決定將「將關組」列入「政治團體」名
單，即柯耀林不能再左右逢源，只能二擇其一。柯耀林
稱，倘要他選擇，他會退出民主黨。

反對派都善內訌
乳鴿被迫離巢
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■老馮於 fb講班反對
派點「屈基」。fb截圖

■有網民就
回帶李卓人
「金句」，
揶揄「大家
都係華麗轉
身，打個和
算啦。」

網上圖片

■■有網民製圖有網民製圖，，問李問李
卓人係咪卓人係咪「「含淚上馬含淚上馬」」
選呢選呢？？ 網上圖片網上圖片

■李卓人曾
宣佈過唔會
再選，要留
機會畀班後
生，點知
家 又 話 做
「Plan B」。

網頁截圖 ■真係答吓記者提問
都會畀人侮辱。

新聞截圖
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外交部辦山東全球推介活動

「廣東政務服務網」
便利居民辦事
香港文匯報訊（ 記者 敖敏輝 廣州

報道）廣東省政府20日推出「廣東政
務服務網」。據悉，新上線的「廣東
政務服務網」實現辦事平台、服務導

航、服務標準、身份認證、電子證照、諮
詢投訴、中介超市、支付平台「八個統
一」。網站將全覆蓋省、市、縣、鎮、村
五級政務服務，辦事者只需註冊身份信
息，即可查詢及辦理數百項政務服務。同
時，通過該網，包括港澳在內的企業和居
民，超過8成省內辦事項目可實現網上辦
理。另外，網站的「中介超市」功能將包
括測繪、工程監理、公證服務、房產評估
在內等20多項中介服務。

廣
－
東

寧波技能人才受企業青睞
技工發展前景良好 擬引進更多海內外人才

寧波市近日提出，到2020年底全市技
能人才總量要達到170萬，高技能人

才總量50萬，同時將大力引進海內外優秀
高技能人才。據悉，「十三五」期間寧波
已從海內外引進高技能領軍人才及緊缺人
才50名、技能培訓大師50名、技工院校
名師100名。
作為浙江省全國數控技能大賽參賽師

生的總教練，杜立波指導的學徒中有近
10人在全國數控大賽中分別獲冠、亞、
季軍。近3年來，他已經培養學生、企業
技師、高級技師等高技能緊缺人才近200
人。

技校生未畢業已被預約
杜立波表示：「很多大學畢業生往往

過了畢業季，還沒有找到稱心的工作。而
我們的技工學生離畢業還有一年的時間，
就早已經被企業預約搶走了。寧波現有的
製造產業尤其迫切需要這樣的人才，比方
說計算機運營和維護、機器人的應用和維
護、數控機床的操作等。拿到高級工以上
國家職業資格的技能人才，不論是收入也
好、就業也好，發展前景都比一般的本科
畢業生好得多。技工的搶手程度今非昔
比，作為一個老技工，我見證了技能行業

的潮漲潮落。」
目前，寧波市技工院校在校生數量超

過1.7萬名，建成技能大師工作室70家、
民辦職業培訓機構300餘家，每年有20
萬餘人參與各類職業技能培訓。
據悉，第45屆世界技能大賽中國組委

會秘書處近日公佈了中國集訓隊名單，浙
江共有34個項目的51名選手入圍。其
中，寧波選手在電氣裝置、重型車輛維修
等項目中名列前茅，9位青年技能人才成
功入選國家集訓隊。據日前印發的《寧波
市高技能人才專項資金管理暫行辦法》，
對在世界技能大賽獲金、銀、銅牌和優勝
獎的寧波選手，寧波市將分別給予50萬
元（人民幣，下同）、35萬元、25萬
元、15萬元的配套獎勵。

香港文匯報訊 （記者 王莉 寧波報道）杜立波是浙江寧波技師學院的

一名教師，主要從事數控一體化教學與培訓，曾獲「全國技術能手」稱

號，還是享受國務院特殊津貼的專家。他回憶：「1995年，我考進了技

師學院。老實說，那時的觀念就是考不上大學就只能去學門技術了。而現

在技能人才已經成為了香餑餑，各大企業都在搶人。」

香港文匯報訊（記者 楊奕霞、殷江
宏 北京報道）外交部山東全球推介活動
20日上午在北京舉行。據了解，山東全
球推介活動由外交部和山東省政府共同
舉辦，是外交部面向全球推介的第一個
東部沿海省份。 推介會上，獨具齊魯特
色的年畫、麵人、瓷器、儒家文化展演以
及「山東造」的高科技產品驚艷亮相。
山東省長龔正表示，山東作為全國唯
一的國家新舊動能轉換綜合試驗區，總
投資4萬億元的重點項目正蓄勢待發。
山東省委書記劉家義則在致辭時強調，

山東正堅定打造對外開放新高地，以深
度融入共建「一帶一路」為抓手，積極
推動投資貿易便利化，啟動中國—上海
合作組織地方經貿合作示範區建設，提
升中德生態園、中韓(煙台、威海)產業園
示範區層次，放大青島國際院士港功
能，把13個境外園區打造成為合作共贏
典範。

盼中韓更密切合作
據悉，140多個國家的駐華使節、國
際組織駐華代表及工商界代表參加了此

次活動。韓國駐華大使盧英敏表示，
「作為山東的近鄰韓國的大使，我期待
今後山東省與韓國開展更加密切的合
作。」據其介紹，中韓建交後，韓國企
業入駐最多的省份是山東省。2017年，
山東省與韓國的貿易額達280億美元，
約佔中韓貿易總額的12%。目前，有4
千餘家韓國企業進入山東市場。截至
2017年底，韓國對山東省的累計投資額
達105億美元，超過韓國對華投資總額
的1/6。此外，山東省還與韓國地方政
府之間建立了90多對合作關係。

非遺工藝品亮相
北京設計博覽會

香港文匯報訊（記者 江鑫嫻 北京
報道）2018北京國際設計周設計博覽
會 21 日至 25 日在北京舉行，「非
遺+」設計成看點。博覽會首個主題展

是「中國傳統工藝振興主題設計展」。該展
覽既注重展示現代設計走進傳統工藝的創新
能力、價值和精神，也聚焦傳統工藝走進現
代生活的目標和現實意義。展品既有通過設
計轉化形成系列產品並與國內外知名品牌進
行「竹+X」跨界融合的青神竹編，又有傳
統的花扇盤繡、2014北京APEC會議領導人
中式服裝等。

西安設「名校+」
教育聯合體模式

北
－
京

香港文匯報訊（記者 李陽波 西安
報道）為着力破解「擇校熱」、「上好
學難」等難題，讓更多學生公平享受優
質教育資源，陝西西安市教育局日前正

式公佈《「名校+」工程行動計劃》，提出
創建「名校+」教育聯合體的新教育模式，
而首批「名校+」教育聯合體代表亦現場簽
署了結對或委託管理協議。據悉，「名
校+」教育聯合體將採用一長多校、兼併融
合等方式，實行統一管理，教育資源統一均
衡分配，最終形成一所「名校」引領多個相
對薄弱的「+校」快速發展的教育新格局。
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■外籍專家與高級技工共同討論方案。
香港文匯報浙江傳真

■寧波技能人才備受企業
青睞。圖為2018年寧波
傑出人物獎獲得者——鉗
工傅祥方。

香港文匯報浙江傳真

■■受邀出席活動的嘉賓對推受邀出席活動的嘉賓對推
介會上的產品十分感興趣介會上的產品十分感興趣。。
香港文匯報記者楊奕霞香港文匯報記者楊奕霞 攝攝


